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Betreft: vragen ex. Artikel 48 RvO over Feest Tefaf 
 
 
Geacht college, 
 
GroenLinks nam met belangstelling kennis van het artikel in de Dagblad De Limburger en 1Maastricht, waarin 
werd gemeld dat de gemeente Maastricht 30.000 euro bijdraagt aan een feest van Tefaf voor 280 exposanten 
vanwege de 30e editie van deze kunstbeurs. Het MECC organiseert het feest op verzoek van 
kunstbeurs Tefaf. Kosten: 130.000 euro. De gemeente Maastricht droeg daar 30.000 euro aan bij. De fractie vroeg 
zich af wat de overwegingen zijn voor de gemeente Maastricht om bij te dragen aan een feest van deze 
kunstbeurs waar jaarlijks vele miljoenen euro's in omgaan. Dat het MECC en de evenementen van grote betekenis 
zijn voor stad en regio is evident, maar uit verschillende door GroenLinks ontvangen reacties van burgers blijkt dat 
het nieuws over deze subsidie en over nut en noodzaak hiervan tot veel onbegrip heeft geleid.  
 
Het riep bij ons de volgende vragen op: 

1. uit welk budget is deze subsidie verleend? 
2. wat is de meerwaarde van deze specifieke subsidie voor de stad? 
3. zijn er nog randvoorwaarden aan de verlening van de subsidie verbonden geweest? 
4. is het college het met GroenLinks eens dat in tijden van pijnlijke bezuinigingen op cultuur de verlening 

van een subsidie ter hoogte van 30.000 euro ten behoeve van 'een feestje' zeer ongelukkig overkomt en 
zeer moeilijk te rijmen is met de taken die voor ons liggen? 

 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, namens de fractie van GroenLinks Maastricht, 
 
 
 
Hans Passenier 
Raadslid GroenLinks 


